
Daytrading gaat over lezen, conclusies trekken, observeren en toeslaan. Als je een twijfelaar bent 
en je herkent in de volgende uitspraken: 

 die en die zegt.... 

 ik verwacht een verdere.... 

 ik volg de analyse van.... 

 als we nu eens hoger gingen... 

 ik denk dat.... 

 wat is jou mening.... 

 wat denk jij.... 

 ik geloof dat.... 

 ik hoop dat.... 

 ik had winst kunnen hebben... 

Als je je hierin herkent dan ben je voorlopig nog even niet geschikt om te gaan daytraden  

 

 Het is ongelooflijk hoe snel emoties je trading volledig over kunnen nemen en schade aan 
je bankrekening kunnen toebrengen. 

 
 Er zijn diverse manieren om te daytraden. Het best is daarom om een trading-plan te 

vinden dat past bij je persoonlijkheid en leeftijd. Na jaren van vallen en opstaan kreeg mijn 

plan vorm. Het is gebaseerd op veiligheid, eenvoud, geduld, gemak en veel lezen  
 

 Dit gezegde geldt zeker ook voor daytrading: "Als je slim bent leer je van je fouten. Als je 

wijs bent leer je van andermans fouten" 
 

 Bereken van tevoren wat je maximaal wilt verliezen per trade, handel/werk nooit zonder 

stoploss 
 

 Een belangrijke reden waarom ca 90% van de daytraders uiteindelijk verliest, is dat zij te 

lui zijn om het werk te doen dat noodzakelijk is om succesvol te kunnen zijn. Een andere 
rede is dat zij geen handelsplan of methode hebben. Ze gissen, gokken en hopen. Eigenlijk 

speculeren -zeg maar- gokken ze meer dan dat ze daytraden. Hoe dan ook, als je bereid 

bent om hard en gedisciplineerd te werken  dan zou je weleens tot die 10% daytraders 
kunnen gaan behoren die wel succesvol zijn. 

 
 Daytrading is een boeiende bezigheid en een constant leerproces. Je dient de markt van 

seconde tot seconde te observeren om te zien of je er niet ingeluisd wordt 
 

 De ervaren daytrader denkt alleen maar aan het trade - aan het nemen van de juiste 

stappen op het juiste moment - in plaats van te denken aan geld. Hij weet dat de winst 

vanzelf komt als hij de trade goed speelt 
 

 Als Market Makers merken dat er veel vraag naar een aandeel is dan zetten ze de 
beleggers vaak op het verkeerde been door een partij in de verkoop te gooien tegen een 

lagere prijs. Ze weten dat beleggers dan schrikken en hun aandelen uit angst voor verlies 

massaal verkopen. Door die verkoopgolf schieten de prijzen omlaag waardoor diezelfde 
Market Makers de kans krijgen de gedumpte aandelen op te kopen tegen bodemprijzen. Als 

de prijs dan weer gaat stijgen bieden de Market Makers de beleggers hun eigen aandelen 

weer aan, maar nu tegen een hogere prijs 
 

 Wacht nooit te lang met winst nemen. Aandelen kruipen omhoog en schie ten omlaag. 

Dus.... beter een kleine winst dan een groot verlies (winst =winst) 
 

 
 Als de koers zegt: "stap uit!" denk dan niet eerst aan hoeveel je daarmee verliest, maar 

neem onmiddellijk actie om direct en zonder aarzelen te verkopen (analyseer vervolgens je 
trade stap voor stap,waar ging het fout) 



 
 Daytrading is gelijk een reis naar zelf-ontdekking. Handel lang genoeg en je zal 

geconfronteerd worden met alle denkbare psychologische valkuilen zoals *angst *onrust 
*kwaadheid *traagheid *verslaving *ergernis enz 

 
 Als daytrader mag je geest niet afdwalen. Zorg dat je constant gefocust bent op je plan. Je 

kapitaal staat op het spel. De markt is 'n zware concurrent. Net wanneer je denkt dat je 

het weet......doet het iets totaal onverwachts. De markt zit onze pogingen om winst te 

maken steeds in de weg. Een winnende strategie is daarom nooit voor lange tijd geldig  
 

 Daytraders zijn geen beleggers. Ze zijn helemaal niet geïnteresseerd in de toekomst. 
Daytraders verdienen hun geld door dagelijks partijen aandelen laag in te kopen en even 

later weer wat hoger te verkopen 
 

 Als je een verlies hebt gemaakt, maak dan niet de vaak voorkomende fout om het in 1 

keer proberen terug te winnen. Wat je dan doet is gokken en dat is het standaard-recept 

voor je ondergang. Probeer jezelf kalmte aan te praten, zet je computer uit en ga ergens 
koffie drinken. Op die manier geef je je emoties de gelegenheid om tot rust te komen. 

Schrijf je verliezende trade nog eens stap voor stap op en vogel uit waarom je nou precies 

verloren hebt. Als je eenmaal precies weet wat je fout hebt gedaan zul je de volgende 
trades nog zorgvuldiger volgens plan uitvoeren 

 
 Zeg me dat je alleen maar winnende trades maakt en ik zal je vertellen dat je liegt 

 
 Verliezen is een belangrijk onderdeel van het (day)traden. De sleutel is om het op de juiste 

manier te doen 
 

 Een serieuze daytrader berekent steeds opnieuw z'n kansen op basis van de realiteit van 

het moment 
 

 Daytraden gaat niet over geheime trucs, maar over slim gebruik van informatie die 

tegenwoordig openbaar op het internet te vinden is. Goed daytraden gaat o.a. over *het 

kaf van het koren kunnen scheiden *orde in de chaos zien te scheppen - gelijk de muziek 
van de ruis weten te onderscheiden. Dit alles kost veel meer tijd en energie dan het 

eigenlijke kopen en verkopen op zich 
 

 Een van de 'geheimen' van succesvol daytraden is dat je constant door de bomen heen het 

bos moet kunnen blijven zien 
 
  

Als je een ondernemers-type bent en weet dat alle handel over de hele wereld draait om 
hetzelfde (vraag, aanbod en misleiding) dan is handel in aandelen (daytraden) misschien 

iets voor jou. Daytraden gaat ook gewoon over vraag en aanbod, waar je als handelaar 

direct op in kan spelen. Je koopt aandelen steeds op een laag moment in en verkoopt ze 
kort daarna als de prijs weer even is gestegen. Zo simpel is daytraden. Niets meer en niets 

minder. Gezond verstand, handelsgeest, observatie- vermogen, inkopen en verkopen 
 

 Een nuchtere daytrader gaat er vanuit dat er altijd van alles kan gebeuren. Als je handelt 

met die achterliggende gedachte, kan niets je bedreigen en afleiden van hetgeen je weet 

dat je moet doen 
 

 Daytraden beïnvloed je leven op een positieve manier. Je gaat meer nadenken over jezelf  
 

 Daytraden is meer dan een beroep. Het is een manier van leven 
 

 Het is veel beter om vroegtijdig te verkopen. Als je niet snel genoeg verkoopt, dan ben je 

meestal te laat. Je zult nooit kunnen verkopen op de exacte top, dus sla jezelf niet langer 

voor je kop als het toch nog verder stijgt nadat je verkocht hebt. De bedoeling is om winst 



te pakken en niet om jezelf op te fokken door spanning, optimisme en hebzucht als de prijs 
nog verder stijgt. Winst is winst 

 
 Krijg nooit ruzie met de koers" is een gezegde die het waard is om over na te denken.  

 
 Succesvolle handelaren nemen altijd de volledige verantwoordelijkheid voor hun doen en 

laten in het leven en zeker bij het zaken doen. Je hebt er niets aan om anderen de schuld 

te geven van je fouten, het leidt tot niets. 
 

 Lees dagelijks zoveel mogelijk nieuws over de economische situatie in de wereld. Hou je op 

de hoogte van de nieuwste daytradings-technieken en bovenal, houd je aan je handelsplan 
en wordt niet te hebberig 

 
 Waarom de massa altijd verliest. De massa stapt meestal in als er een rally gaande is. De 

ervaren trader stapt dan juist uit omdat er dan veel kopers voor zijn aandelen zijn. Kort 

hierna verliest de rally meestal z'n stoom om weer terug in te zakken. Als de koers dan 

eenmaal zover is gezakt dat de pijngrens is bereikt, stapt de massa pas uit. Men kan het 
verlies dan niet meer dragen. De daytrader daarentegen stapt dan weer in waarna het hele 

circus van voren af aan begint. 
 

 In de media verschijnen regelmatig berichten dat het grootste deel van de daytraders geld 

verliest. Sommige berichten spreken zelfs van 80% tot 95%. De reden hiervan is naar mijn 

mening, dat de meesten een gebrek aan zelfdiscipline hebben en nooit geleerd hebben hoe 
ze eigenlijk moeten handelen. De kansen op verlies nemen daardoor aanzienlijk toe  

 
 Daar tegenover staat dat de kansen op winsten aanzienlijk toenemen bij gedisciplineerde 

en goed geinformeerde beleggers en/of traders. leer dus eerst eens hoe het vak van 

daytrader in elkaar zit alvorens je je zuur verdiende geld op het spel zet. Je leert toch ook 
eerst autorijden alvorens je een auto koopt? Zou jij een dure Ferrari kopen en erin gaan 

rijden zonder dat je eerst rijlessen en een rijtest hebt genomen? Welnu, waarom denk je 

dan dat je wel succesvol kan zijn met daytrading zonder enige lessen te hebben gevolgd  
 

 De enige manier om in praktijk te leren hoe de markt werkt is om geld te verliezen, omdat 

je anders steeds maar doorgaat met het maken van dezelfde fouten. Zoiets als agressieve 
jonge mannen die te stoer zijn om hun autogordels te dragen. Ze weten dat het moet maar 

ze doen het pas nadat ze een ernstig ongeluk op 't nippertje hebben overleefd 
 

 Verkoop nooit uit paniek. Houd je aan je plan. Time is on your site. Als je de tijd neemt en 

geduld kan opbrengen om te wachten, dan geef je de koers de ruimte om weer terug te 
komen- om z'n golfbeweging af te laten maken 

 
 "Handel is gepermiteerde diefstal" en nergens wordt zo veel gemanipuleerd en gesjoemeld 

als op de beurs. Een eerste vereiste om goed te kunnen traden is dat je goed moet kunnen 

zien. Niet alleen met je ogen maar met al je organen. Leer te k ijken naar wat er aan de 

hand is, naar de werkelijkheid en niet naar wat je wilt zien 
 

 Zoek de keiharde waarheid achter de koers, achter de grafiek, achter het volume en achter 
de tijd en vraag je af 'waarom'. Het is bijzonder belangrijk om te beseffen dat de meeste 

dingen er in werkelijkheid heel anders uitzien dan je in eerste instantie dacht. Veeg dus de 

modder uit je ogen en kijk nog dieper, verder dan de oppervlakte. Zoek de waarheid en sla 

je slag 
 

 Alhoewel de beloning behoorlijk kan zijn, is daytraden hard werken geblazen. Zoals in elk 

bedrijf geldt dat als je succes wilt hebben je harder moet werken en meer vakmanschap 

moet bezitten dan je concurrenten. Je dient de markten, de systemen, de bedrijven en de 

aandelen van binnen en van buiten te kennen 
 

 Geloof me als ik zeg dat er ongelooflijk briljante traders zijn met jarenlange ervaring die er 

op uit zijn om jou te verslaan. Je zult daarom elk onderdeel van de aandelenhandel tot in 



details moeten volgen en trachten te begrijpen, zodat je kennis en dus je kans op succes 
groeit 

 
 De sleutel tot succesvol daytraden ligt dus in hard werken, veel lezen en leren, geduld, 

doorzettingsvermogen, en discipline. Het succes komt dan vanzelf op je weg 
 

 Hoop is geen strategie. Het is simpel een emotie  
 

 Traders gezegde: 

"je moet eerst leren hoe te verliezen alvorens te kunnen winnen 
 

 Wie is je grootste vijand? Dat ben je zelf! 

Waarom? Omdat als je niet strikt je eigen plan volgt, je geheid verliest 
 

 Winst maken is niet moeilijk. Winst nemen is de kunst van het traden. 
 

 Het verschil tussen 'weten en beseffen'. Je zou eerst je kapitaal moeten verliezen om goed 

te kunnen beseffen waarom prioriteit Nr1 is om altijd je (werk)kapitaal te beschermen. Je 

WEET het natuurlijk wel........maar BESEF je dat ook  
 

 De massa koopt tijdens een rally en een daytrader verkoopt bij een rally  
 

 Een van de krachtigste wapens van een daytrader is te weten wanneer hij uit de markt 

moet blijven 
 

 Voor een daytrader maakt het niks uit wat de beurs de komende maanden gaat doen. Het 

enige wat voor hem telt is de mate van de dagelijkse beweeglijkheid van de koersen 
 

 Een trading-plan bestaat uit enkele belangrijke onderdelen die stuk voor stuk opgevolgd 

dienen te worden. Als je dat niet doet is het plan gelijk de ketting die zo sterk is als de 

zwakste schakel 
 

 De meeste mensen kopen eerst en denken pas later 
 

 Of je succes op lange termijn zult hebben hangt veel meer af van je persoonlijke discipline 

en toewijding dan aan kennis van de markt 
 

 Handel alleen als je je goed voelt. Je kunt alleen goed zaken doen als je goed in je vel zit 

en je je prettig voelt 
 

Een daytrader is in dienst van de koersen. Als hij zich bescheiden opstelt en goed luistert naar wat 
de koers hem verteld, dan is diezelfde koers een hele gulle 'werkgever'. Als de daytrader eigenwijs 

is en niet naar de koers wil luisteren dan wordt ie genadeloos afgestraft. 

De meeste verliezers gaan uiteindelijk kapot aan het feit dat ze proberen zich een weg uit hun 

slechte positie te traden. Ze gaan dan 'alles op alles' zetten om in 1 klap hun verliezen weer goed 
te maken. Wat ze dan eigenlijk doen is puur gokken. Je houden aan een goed tradingplan kan je 

hiervoor behoeden 

 De belangrijkste test voor een (day)trader is niet hoe hij zich gedraagt als de zaken goed 

gaan, maar hoe snel hij zich kan herstellen na een foute verliesgevende zet 
 
 Hoe meer je van de markt weet, hoe meer je je realiseert dat je nog niks weet. Blijf dus 

bescheiden en slim. Neem kleine winstjes in plaats van grote verliezen. Hou je aan je plan  
 



 Als je moet verkopen door een foute zet, moet je niet kijken naar het verlies, maar naar 
het geld dat je hebt bespaard door het voorkomen van een nog groter verlies  

 
 Het enige voorspelbare van de markt is dat die onvoorspelbaar is  

 
 De professionele daytrader denkt tijdens het handelen niet aan winst. Hij gaat alleen maar 

op in zijn trade en let juist goed op dat hij niet verliest. Hij weet dat de winst vanzelf komt 
als hij zich aan zijn strategie houdt 

 
 Gebrek aan ervaring in de markt kan een reden zijn dat daytraders emotioneel worden en 

daardoor niet in staat zijn een verlies te nemen. Ze kunnen domweg niet erkennen dat ze 

een fout hebben gemaakt en houden dan hun verliesgevende aandeel vast 
 

 Het niet stipt volgen van een tradingplan leidt meestal tot grote verliezen en kleine 

winsten. Maar al te vaak is een gebrek aan zelfdiscipline, angst, ongeduld, een te groot ego 
en een verlangen naar actie daarvan de oorzaak. Het trieste gevolg hiervan is dat men zich 

na aankoop van de aandelen niet meer stipt aan het trading plan houdt. Als een kip zonder 

kop neemt men dan onbesuisde beslissingen, gebaseerd op emoties in plaats van verstand  
 

 Veel traders handelen met hun gevoel in plaats met hun verstand. Gevoelens verstoren het 
logisch denken en vertroebelen de nuchtere kijk die noodzakelijk is om de juiste beslissing 

te nemen 
 

 Maak er een gewoonte van om je winsten redelijk snel en volgens plan te nemen. Pijnig 

jezelf niet als de koers verder oploopt als je net bent uitgestapt. De kans is groot dat de 

verdere stijging slechts van korte duur zal zijn. Als het dan toch nog verder stijgt, houd 
jezelf dan onder controle door terug te denken aan al die keren dat je winst veranderde in 

een verlies door te lang te wachten met verkopen omdat je te hebberig werd  
 

 Bij het daytraden zijn er goede en slechte momenten om in te stappen. Het idee is om 

werkelijk het allerbeste moment te vinden door optimale concentratie. Het beste instap-
moment biedt minimale risico's en maximale winstkansen 

 
 Een daytrader vertrouwt op de angst van anderen. Als het grote publiek en masse z 'n 

aandelen heeft verkocht, stapt de daytrader juist in. en...zodra het grote publiek weer en 

masse gaat kopen, stapt de daytrader juist weer uit 
 

 Emoties onder controle houden tijdens het traden is het moeilijkste wat er is. Een schrale 

troost is dat zelfs de beste traders op de beursvloer er ook vaak moeite mee hebben. Hoe 

ouder je wordt en hoe meer ervaring je krijgt, hoe minder last je hiervan ondervind. Het is 
een strijd die je elke dag opnieuw moet voeren 

Bij het daytraden is het zeer belangrijk dat je volledig begrijpt tegen wie je het zoal opneemt, dat 
je moet concurreren met de big boys op de beursvloer van de financiele wereld. Honderd -

duizenden van de intelligentste mensen in de wereld doen daar fulltime wat een daytrader vanuit 
huis doet. Velen van die professionals hebben 20, 30 tot 40 jaar ervaring. Ze hebben krachtige 

computers, de beste software, toegang tot bevoorrechte informatie en hulp van gekwalificeerde 

medewerk(st)ers. Deze professionals hebben ongelooflijke financiële kracht en mogelij kheden om 
de markt te verslaan. 

Om als kleine daytrader dan toch nog winst te kunnen maken met die moordende concurrentie, 
moet je iets vinden waarmee je hen te lijf kan gaan. Dat zal niet makkelijk zijn. Het eerste wat je 

moet leren is hoe de markt werkt en wat het in gang zet. Omdat goed te kunnen begrijpen zal je 

veel tijd moeten uittrekken voor studie en observatie 

 


